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Vergaderdatum en -

8 juli 2020 15:00 Correspondentie uitsluitend

tijd richten aan het retouradres

Vergaderplaats Muzenzaal met vermelding van de datum

: en het kenmerk van deze

Aanwezig 5.1.2e (telefonisch), Gtr,

CAPER telefonisc)

5.1.2eAfwezig

Opening

- is gelukgewenst.

Mededelingen/vaststellen agenda

Goedkeuring verslag 1 juli.

Agendapunten (input deelnemers samengevoegd):

Terugkoppeling acties:

1. Stakeholdersoverleg LCH 1: 5.1.2e

-

Opzet LCH1 var wordt verantwoordingsdocument.

Conceptdocument kan worden gedeeld als het zover is. Er staan nog een

aantal dingen open die nog ingevuld moeten worden door verschillende

directies.

- Daarvoor moeten ook nog diverse stukken van GMT en LCH worden

toegevoegd als bijlagen.

o Er moet in kaart gebracht worden welke contracten met VWS

gesloten ziin| raagt dit op bi REN.2).
o Zo ook de zaken die betaald zijn.

En de deals van 5 min. >Oo

o En de deal metINEKECSINNN
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4.

No
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o Alle stukken van medewerkers VWS moeten aangeleverd worden. iE

o Daarbij worden achterliggende stukken bijgeleverd als bijlage bij

het verantwoordingsdocument.

is geinteresseerd naar concept als soort

introductiedossier. Door gedetailleerde beschrijving en conceptfase lijkt dit

minder geschikt.

Stukken van Accenture zijn gezien door de minister:

Risico dat er te veel middelen op voorraad raken.

Tegelijkertijd ook risico dat schaarste ontstaat.

Er volgt gesprek met partijen over terugblik en vervolg. vy size § kt

dit op.

Overleg planning introductie nieuwe minister Van Ark:

5.1.2e

Volgende week worden introductiegesprekken met de minister

georganiseerd. Bedoeling is dat per blok een algemeen verhaal verteld

wordt over het onderwerp. Het overleg staat op woensdagmiddag gepland.

ereidt voor met om [JERE oct dat voor ProductieNLEE
ijn uitgenodigd.

Leads en Portal:

Er komen geen serieuze aanvragen meer binnen. Er zijn geen aanvragers

meer die op antwoord wachten. Dat wat binnenkomt gaat via ProductieNL.

Vraag is of dit nog moet worden ondergebracht in LCH2. Noodzaak lijkt er

niet te zijn, dus voor nu wordt dat niet gedaan.

Vraag aan||ERE of er naar samenwerking wordt gezocht met het

buitenland (via EU). Blijkt nu nog lastig, maar is wel in beeld.

Onderzoeksvraag LCH:

Meerdere partijen zijn bezig onderzoek te doen naar gang van zaken rond

dit project. Aanleiding verzoek van VU over logistiek LCH. Er zijn er meer

zoals:

o Duitsland

o Clingendael

o Vu

o DSM

BEE rod uctieNL pakt dit op in kaart te brengen en te verbinden.
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Datum

Financién:
13 ul 2020

Mandaat is geregeld. Aan Mediq is gevraagd wat nog nodig is komende

week. Is afgedicht door
BZ

Betaling Warehouse Eindhoven is geregeld.

Deal met OneMed is bijna rond.

Contract met Centraal JRERFECEs er nog niet. gaat

daarmee aan de slag.

Factuur van Mediq gaat via naar Medigq.

3M over maskers. wordt gevraagd dit te regelen. Daarover

heeft EEE Sbverlegd.
Optie op aankoop moet blijven bestaan en vanaf nu correct geregeld

worden en moet uiteindelijk via de ministerraad. Vraag is of het via het

addendum met Mediq kan. Dit wordt overlegd met en BREN

a8
Vraag vanIES Productient over stand van zaken Mediq.BE
graag duidelijkheid want kan nu geen vervolgstappen zetten? In dit kader is

samenwerking met ProductieNL nodig, want die is in opbouwfase en

afhankelijk van hoe zaken met Mediq geregeld zijn.

Als formaliteiten LCH2 goed geregeld zijn kunnen ook de zaken van Mediq

goed georganiseerd worden (0.a. wijziging wat betreft het winstoogmerk).

Bedoeling is dat toezicht VWS op LCH2 minimaal zal zijn. Voorstel duur

LCH2 is 1 jaar, tot 1 juli 2021. Daarna LCH3.

Hoe zit het met verzekeringen van goederen? Er zijn geen verzekeringen en

die komen er ook niet. Rijksoverheid is te groot om dat te doen.

Moet prijs van handschoenen worden opgehoogd? Dit is besproken met

minister. Moeten er afspraken gemaakt worden met verzekeraars? Gaat

over verhouding prijs/volume. 5.1.2e

Zitten handschoenen al in productielijn ProductieNL? Dit gaat moeizaam

omdat partijen worstelen met duurzaamheid. Onderwerp is wel in beeld.

IEEE) wellicht komt VWS in aanmerking voor Europese subsidie van 47

miljoen euro inzake vervoer (luchtbrug) van PBM’s? In behandeling bij
CRWLN GMT.

Kwaliteit:

Er komt samen met GMT voorste! [JEEIKiikt er met [EEnaar.

is maandag weer terug.

EEE eldt dat bij LCH gevraagd is naar specificatie over wat op de

plank blijft liggen. Welke middelen blijven over, is te bepalen waarom en

daarmee is wellicht opnieuw invulling te geven aan eventueel hergebruik.
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. Datum
. Rapportage:

13 juli 2020

. Dinsdag niet ontvangen.

. Communicatie: 5.1.2e

Nieuwe vragen van Nieuwsuur liggen bi insdag wordt

concept verwachtfFRneemt maandag contact op met van GMT.

Vindplaats van LCH-verhaal op website ligt oi EEE

Standaardvragen en Q&A’s kunnen naa CE minvws.nl CRAWLS

51.2e

Vindbaarheid van LCH op site zal worden opgepakt door|JEXESgenB2
Probleem is in beeld bijEEEkomt met voorstel.

Algemeen:

Laatste vluchten van Skyteam zijn geweest. Aanleveren hulpmiddelen per

vliegtuig zal via reguliere vluchten gaan.

- EEE i 2 dagen per week voor Skyteam/LCH2 beschikbaar

blijven.

Rondvraag

Einde
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